

Title (en)

Web-like interlining fabric or one obtained from a web, having a changing elasticity in the cross direction of the band web.

Title (de)

Bahnartiger oder aus einer Bahn gewonnener Einlagestoff mit quer zur Bahnrichtung sich ändernder Sprungelastizität.

Title (fr)

Bande d'étoffe d'entoilage ou entoilage obtenu d'une bande d'étoffe avec une élasticité changeant transversalement à la direction de la bande.

Publication

**EP 0369046 A1 19900523 (DE)**

Application

**EP 88119026 A 19881115**

Priority

EP 88119026 A 19881115

Abstract (en)

A web-like interlining fabric or one obtained from a web, having an elasticity changing transversely relative to the web direction for reinforcing a textile blank, preferably the front part of an article of clothing, contains a knit of looping warp yarns (1), an additional yarn system (8) which is tied into this and the elasticity of which changes transversely relative to the web direction, and a nonwoven (5) connected to the knit and to the additional yarn system or embedded between the knit and the additional yarn system. The interlining fabric can be coated in grid form with hot-melt adhesive (6).  
<IMAGE>

Abstract (de)

Ein bahnartiger oder aus einer Bahn gewonnener Einlagestoff mit quer zur Bahnrichtung sich ändernder Sprungelastizität zur Verstärkung eines Textilzuschnittes, vorzugsweise der Vorderpartie eines Bekleidungsstückes, enthält ein Gewirk aus maschenbildenden Kettfäden (1), ein darin eingebundenes zusätzliches Fadensystem (8), dessen Sprungelastizität quer Bahnrichtung sich ändert, sowie ein mit dem Gewirk und dem zusätzlichen Fadensystem verbundenes bzw. zwischen dem Gewirk und dem zusätzlichen Fadensystem eingebettetes Faservlies (5). Der Einlagestoff kann rasterförmig mit Schmelzkleber (6) beschichtet sein.

IPC 1-7

**A41D 27/06; D04B 21/14**

IPC 8 full level

**A41D 27/06** (2006.01); **D04B 21/14** (2006.01); **D04H 1/45** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A41D 27/06** (2013.01); **D04B 21/14** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 2332492 A1 19750116 - SWH HAEVELIA SPINNEREI WEBEREI
- [A] EP 0119754 A2 19840926 - CROWN TEXTILE CO [US]
- [AD] EP 0080946 A1 19830608 - PICARDIE LAINIERE [FR]
- [A] US 4287246 A 19810901 - THORNTON ALAN [GB], et al
- [A] GB 2175821 A 19861210 - BONDINA LIMITED

Cited by

FR2893635A1; DE4116569A1; EP0894442A3; EP0828019A3; EP0927523A1; EP0937801A1; FR2775300A1; EP0933032A1; FR2773956A1; EP0487850A1; EP0514563A1; US5241709A; FR2814761A1; EP1193337A3; EP0658323A3; EP0644287A1; FR2710078A1; US5688558A; TR27985A; US6281150B1; US6242372B1; WO2007057526A1; WO9942645A1; WO9811291A1; US7191471B2; US6250116B1; EP3336230B1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE ES FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

**EP 0369046 A1 19900523**; AU 4461689 A 19900524; JP H03130449 A 19910604

DOCDB simple family (application)

**EP 88119026 A 19881115**; AU 4461689 A 19891113; JP 29517289 A 19891115